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Skrivelse om beroendeakuten vid Sankt Göran 
 
I den senaste klassificeringen av öppna drogscener i Stockholm från 2024 kan vi se att den 
öppna drogscenen vid Fridhemsplan och Stadshagen omfattar delar av Fleminggatan, Sankt 
Eriksgatan, Fridhemsgatan, Drottningholmsvägen, större delen av Sankt Göransgatan samt nu 
även en större del av Sankt Eriksområdet. 
 
Inom detta område vistas dagligen många socialt utsatta grupper och människor. Till exempel 
finns flera av regionens verksamheter belägna inom detta område såsom beroendeakut, 
beroendecentrum, psykiatrisk akutmottagning, och sprututbytesprogrammet som alla finns 
belägna vid eller runt Sankt Görans sjukhus, och metadonsektionen i anslutning till Sankt 
Eriksområdet. Det finns även daglig verksamhet och akutboende för personer i hemlöshet 
inom det område som klassas som öppen drogscen.  
 
Detta innebär att människor som redan är i en mycket utsatt situation såsom på den tuffa resan 
bort från ett drogberoende eller i en situation utan boende och arbete riskerar att utsättas för 
en öppen drogförsäljning när de besöker de olika verksamheter som finns i detta område.  
 
Vänstermajoriteten i Regionen har nu beslutat att stänga Prima Maria beroendeakut på 
Södermalm. I stället ska patienter hänvisas till beroendeakuten vid Sankt Görans sjukhus. 
Förutom att detta blir en mycket stor förändring för de patienter som idag besöker Prima 
Maria så finns det en stor risk att detta kan leda till mer narkotikabrott och drogförsäljning då 
det är vanligt att knarklangarna rör sig vid vårdinrättningarna. Även kommunpolisen befarar 
att narkotikaförsäljningen i Sankt Göransområdet kommer att öka i samband med 
nedläggningen av Prima Maria. 
 
Med anledning av detta så har vi följande frågor till stadsdelsförvaltningen: 
 

1) Har förvaltningen vidtagit några åtgärder med anledning av nedläggningen av Prima 
Maria beroendeakut och att patienterna där kommer att hänvisas till beroendeakuten 
vid Sankt Görans sjukhus och i sådana fall vilka? 

2) Delar förvaltningen kommunpolisens oro att nedläggningen av Prima Maria 
beroendeakut kan leda till ökad narkotikaförsäljning i Sankt Göransområdet? 

3) Har Regionen varit i dialog med stadsdelsförvaltningen inför beslutet av 
nedläggningen av Prima Maria beroendeakut och har Regionen i sådana fall gett några 
garantier att flytten av patienter till beroendeakuten vid Sankt Görans sjukhus inte 
negativt kommer att påverka området eller de socialt utsatta grupper som vistas där?


